

Title (en)

Device for remote control.

Title (de)

Fernbedienungs-Vorrichtung.

Title (fr)

Dispositif pour commande à distance.

Publication

EP 0614286 A1 19940907 (DE)

Application

EP 93113573 A 19930825

Priority

DE 9303260 U 19930305

Abstract (en)

The invention relates to a device for the remote control of video/audio units, with a housing (14) with operating elements (18) to activate functions of the video/audio units, with electric or electronic circuits to emit operating signals for the units, with a pivotable cover (12) which is movably attached to the housing and which, in one final position, covers at least some essential operating elements and, in the other final position, exposes the covered operating elements (18), and with at least one arrangement formed on the cover (12) to accommodate an interchangeable information medium. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Fernbedienung von Video-/Audio-Geräten mit einem Gehäuse (14) mit Bedienungselementen (18) zur Betätigung von Funktionen der Video-/Audio-Geräten, mit elektrischen bzw. elektronischen Schaltkreisen zur Abgabe von Bediensignalen für die Geräte, mit einem beweglich an dem Gehäuse gehaltenen klappbaren Deckel (12), der in einer Endlage zumindest einige wesentliche Bedienungselemente abdeckt und in der anderen Endlage die abgedeckte Bedienungselemente (18) freigibt, und mit zumindest einer an dem Deckel (12) ausgebildeten Anordnung zur Aufnahme eines auswechselbaren Informations-Trägers. <IMAGE>

IPC 1-7

H04B 1/03

IPC 8 full level

G09F 23/00 (2006.01); **H01H 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G09F 23/00 (2013.01 - EP US); **H01H 9/0235** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 5073979 A 19911217 - WEBB EDWARD L [US]
- [A] US 4165554 A 19790828 - FAGET CHARLES J [US]
- [A] WO 9013951 A1 19901115 - MOTOROLA INC [US]

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DK ES FR GB IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

US 5471254 A 19951128; AT E177883 T1 19990415; DE 9303260 U1 19930603; DK 0614286 T3 19990927; EP 0614286 A1 19940907; EP 0614286 B1 19990317; ES 2130197 T3 19990701

DOCDB simple family (application)

US 37160395 A 19950112; AT 93113573 T 19930825; DE 9303260 U 19930305; DK 93113573 T 19930825; EP 93113573 A 19930825; ES 93113573 T 19930825